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De activisten hebben waarschijnlijk geen idee wat zij mijn dieren hebben aangedaan. Op de 
beelden is te zien dat zij in de ziekenboeg de dieren zijn gaan opjagen. Dit kan dus echt niet! Hier 
lagen enkele patiënten die net behandeld waren en waar samen met de dierenarts zicht op werd 
gehouden. Deze dieren willen rust. Je gaat toch ook niet naar een ziekenhuis om daar de zieke 
patiënten op te jagen? 

Ook werden zieke dieren opgepakt, alsof het mensenkinderen zijn. Een big raakt in de stress als 
hij opgepakt wordt en al helemaal door vreemde mensen. Voor een leek ziet dit er misschien 
liefdevol uit, maar in feite is hier sprake van dierenmishandeling. 

Ik vind het erg dat de activisten geen zorg hebben verleend aan de zeugen die tijdens de bezetting 
hebben gebigd. Pasgeboren biggen zijn daardoor verkleumd, ook zijn enkele biggen doodgedrukt. 
Voor deze dode en ziek geworden dieren zijn de activisten zelf verantwoordelijk. Het is 
ongehoord van deze mensen om hier de boer de schuld van te geven. 

Wat we zien, is dat de dierenactivisten zelf wel bepalen wat de wetten en regels zijn in Nederland 
en wanneer er sprake is van een overtreding. Sinds de activisten uit de stal zijn, staat het bedrijf 
onder scherp toezicht van de NVWA en de GD. Denkt u nu echt dat deze controle-organisaties 
hun mond dichthouden als er sprake zou zijn van overtredingen, zoals de activisten en Partij vd 
Dieren suggeren? Ik wil EenVandaag dan ook met klem verzoeken wederhoor toe te passen bij 
deze controleorganisaties. En de activisten verzoeken hun vermeende misstanden hier te laten 
toetsen. Deze organisaties zijn daarvoor. 

 


